
MØTEPROTOKOLL

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Kommunestyresalen, Rådhuset
Dato: 30.01.2014
Tidspunkt: 17:15 – 20:00

FRA  SAKSNR:  1/14                    TIL  SAKSNR:14/14

Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte:35 av 35

Møteleder: Ordfører Siv Høgtun (H)

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Siv Høgtun Ordfører H
Lasse Solberg Medlem H
Nina Jarlind Medlem H
Petter Haugland Haraldsen Medlem H
Cecilie Sørli Medlem H
Øystein Gundersen Medlem H
Ronny Knutsen Medlem H
Agnar Berland Medlem H
Bente Fengestad Medlem H
Kathrine Vollevik Knudsen Medlem H
Terje Mathiassen Medlem AP
Aina Bondehagen Medlem AP
Tore Christian Gjelsvik Medlem AP
Stine Soltvedt Medlem AP
Nina H.O. Fauskanger (permittert kl.19.50) Medlem AP
Viggo Kristiansen Medlem AP
Arild Ingvaldsen Medlem AP
Ivar Eidsaa Medlem AP
Roald Steinseide Medlem FRP
Helge Andreassen Medlem FRP
Stig Atle Abrahamsen Medlem FRP
Anton Fromreide Medlem FRP
Lill-Harriet Andreassen Medlem KRF
Arild Raftevoll Medlem V
Marit Helen Leirheim Medlem V
Per Roald Midtøy Medlem DEM
Jann Atle Jensen Medlem DEM
Silje Guleng Medlem SV



Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Rudi Soltvedt MEDL FRP
Rosalind Fosse MEDL FRP
Lene Dåvøy MEDL KRF
Thorleif R. Thorsen MEDL H
Andreas J. Skiftesvik MEDL AP
Elsa Heradstveit MEDL AP
Stig Berg MEDL AP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Gaute Egge Rudi Soltvedt FRP
Trond Gravdal Thorleif R. Thorsen H
Torill Hauge Stig Berg AP
Anne Lauritsen Rosalind Fosse FRP
John-Helge Høgli Myntevik Elsa Heradstveit AP
Tor Øyvind Sandaker Lene Dåvøy KRF
Jan Kåre Stura Andreas J. Skiftesvik AP
Ivar Bergesen Vara i sak 8/14 AP
Hisenaj Djevat Vara i sak 8/14 AP

Merknader

Fra administrasjonen møtte:

Navn
Rådmann Odd Magne Utkilen
Kommunalsjef Marit Rinnan
Fagsjef skole Åge R. Rosnes
Fagsjef barn og familie Torgeir Sæter
Fagsjef areal og samfunn Knut Natlandsmyr
Fagsjef teknisk Ivar Ådlandsvik
Teamleder flyktnings tjenesten Therese Hope
Rådgiver undervisning Kalle Tangset
Leder politisk sekretariat Else Gammelsrød                    Sekretær

Leder i Kontrollutvalget Øystein Holmelid møtte. 

Underskrift:

----------------------------   ----------------------------   ------------------------



SAKSLISTE

Utvalgs-

saksnr

Innhold U.off. Arkiv-

saksnr

PS 1/14 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

PS 2/14 GODKJENNING AV PROTOKOLL

PS 3/14 MELDINGER

RS 1/14 Melding om vedtak - Suppleringsvalg Kommunestyret 
- Varamannsliste AP og FRP

2014/32

PS 4/14 Rapport etter selskapskontroll av Business Region 
Bergen - Askøy kommune

2014/515

PS 5/14 Kvalitetsmelding skole 2013 2013/6056

PS 6/14 Midlertidige undervisningslokaler Hanøy skole og 
Kleppestø barneskole

2013/8290

PS 7/14 Handlingsplan for integrering av flyktninger 2014 -
2016

2013/9513

PS 8/14 Innbyggerinitiativ fra Interessegruppen FV 562 Juvik-
Ravnanger - alternativ trasé

2013/1131

PS 9/14 Fritak fra politiske verv - Ida Leirheim Fagerli. 2013/10643

PS 10/14 Fritak fra politisk verv - Forliksrådet - Arnt Erik 
Gangås

2013/10325

PS 11/14 Fritak fra  verv  -  Flerkulturelt råd - Yan Hai Solli 2013/7816

PS 12/14 Interpellasjon v/Silje Guleng (SV)- KS sin 
lokaldemokratiundersøkelse 2014

2014/465

PS 13/14 Interpellasjon v/Per Midtøy (Dem) - Radon i 
kommunens utleieboliger

2014/560

PS 14/14 Interpellasjon v/Per Midtøy (DEM) - Beredskapskai -
ny lokalisering

2014/596



PS 1/14 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Innstilling/vedtak:

Innkalling og saksliste godkjent. 

Sak 8/14 ble behandlet som første sak i møtet.

Følgende interpellasjoner settes på sakslisten:
 Interpellasjon v/Silje Guleng (SV)- KS sin lokaldemokratiundersøkelse 2014   
 Interpellasjon v/Per Midtøy (Dem) - Radon i kommunens utleieboliger   
 Interpellasjon v/Per Midtøy (DEM) - Beredskapskai - ny lokalisering   

  

PS 2/14 GODKJENNING AV PROTOKOLL

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Vedtak:

Protokoll av 12.12.2013 godkjent.

PS 3/14 MELDINGER

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Ordfører Siv Høgtun (H) foreslo:
Meldingen tas til orientering.

Avstemming:

Ordfører Siv Høgtuns forslag: Enstemmig. 

Vedtak:

Meldingen tas til orientering.



RS 1/14 Melding om vedtak - Suppleringsvalg Kommunestyret - Varamannsliste AP og 
FRP

PS 4/14 Rapport etter selskapskontroll av Business Region 
Bergen - Askøy kommune

Kontrollutvalget gir følgende tilråding til kommunestyret:

Kommunestyret slutter seg til revisjonens vurderinger i rapporten.

I samsvar med revisjonens anbefalinger tilrår kommunestyret at Askøy kommune:

1. Sikrer en tydeligere rolle- og ansvarsfordeling mellom Askøy kommune og Business 
Region Bergen. 

2. Gjennomfører kontaktmøter i samsvar med eierskapsmeldingen. 

3. Utarbeider retningslinjer for håndtering av habilitet.

Kommunestyret slutter seg også til punkt 1 – 10 i rapporten for det som gjelder Business region 
Bergen.

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Ordfører Siv Høgtun (H) erklærte seg inhabil i hht Fvl § 6 1. ledd bokstav e, og fratrådte. 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) ledet møtet. 
Ihht Fvl § 8  2. ledd drøftet Kommunestyret hennes habilitet. Inhabilitet enstemmig vedtatt = 
34.

Leder i kontrollutvalget Øystein Holmelid møtte.

Stig Abrahamsen (FrP) foreslo: 
Saken tas til orientering

Avstemming:

Stig Abrahamsens forslag: Enstemmig. 

Vedtak:

Saken tas til orientering

Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fratrådte som leder – Ordfører Siv Høgtun (H) tiltrådte = 
35.

PS 5/14 Kvalitetsmelding skole 2013

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Fagsjef skole Åge R. Rosnes møtte og orienterte om Kvalitetsmelding skole 2013
Rådgiver Kalle Tangset møtte.

Ordfører Siv Høgtun (H) fremmet rådmannens innstilling:
Kommunestyret vedtar Kvalitetsmelding skole 2013 med følgende overordnede prioriteringer 
for perioden:



1. Styrke den skolebaserte kompetanseutviklingen gjennom følgende:
a. Være «tett på» skolene bl. a gjennom årlige styringsdialogmøter.
b. Felles kurs og samlinger. 
c. Felles fagdag. 
d. Lederutvikling og skolering.

2. Styrke fokus på tilpasset opplæring for alle elever gjennom fortsatt systemisk og 
tverrfaglig samarbeid med kommunens PP tjeneste.  

3. Styrke tilpasset opplæring og grunnopplæringen gjennom å øke lærertettheten på 
småtrinnet.

4. Følge opp Ungdomstrinnsatsningens målsetting om «mer variert, praktisk og relevant 
opplæring» bl.a gjennom å delta i nasjonal satsning på skolebasert utvikling og 
kompetanseheving innen klasseledelse, lesing, regning og skriving.

5. Styrke fokuset på systematisk analyse- og vurderingsarbeid på alle nivåer i skolen; 
skoleeier, skoleledelse, lærer, b.la gjennom innføring av følgende felles digitale system  

a. VOKAL – som på sikt vil gi en samlet oversikt over elevenes resultater. 
b. Lesing – SOL - Systematisk Observasjon av Lesing

6. Frigi rektors tid til å utøve aktiv pedagogisk ledelse gjennom å øke den merkantile 
ressursen ved skolene.

Tiltakene må nærmere kostnadsberegnes, og ses i sammenheng med Økonomiplan 2014-18. 
Tidspunkt for iverksetting vurderes i forhold til Fagavdeling skoles vedtatte budsjettramme.

Marit Helen Leirheim (V) foreslo:
Punkt 7 – rådmannen legger frem sak om hvordan dette skal gjennomføres og finansieres. 

Terje Mathiassen (AP) foreslo følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling:
1. Øke ressurser til undervisningsmateriell
2. Ansette flere fagarbeidere på IT avdelingen for å håndtere nye innkjøp av pc èr. Vurdere å 
øke opp IKT ressursene på skolene for å møte økt satsing på elektronisk lærerplattform.
3. Øke ressursen på PPT for å styrke samarbeidet med skole, og korte ned saksbehandlingstiden 
for enkeltsaker. 
4. Fortsatt ha sterk fokus på det fysiske miljø i skolen. 

Stig Abrahamsen (FrP) forslo slikt oversendelsesforslag til rådmannen: 
Med tanke på å redusere dropout for Askøy sine elever i den videregående skole er det viktig å 
jobbe videre med digitale læringsverktøyer, med den hensikt å gradvis innføre egne elev PCer i 
Askøyskolen. Dette gjøres med spesiell tanke på den siste utviklingen innen NDLA. 

Avstemming:

Ordfører Siv Høgtuns forslag: Enstemmig.

Marit Helen Leirheims forslag: For: 16 st.(10 AP, 2 V, 2 SV,2 DEM)
Mot:19 st.

Terje Mathiassens forslag: For: 16 st.(10 AP, 2 V, 2 SV,2 DEM)
Mot:19 st. 

Stig Abrahamsens oversendelsesforslag oversendes rådmannen: Enstemmig. 

Vedtak:

Kommunestyret vedtar Kvalitetsmelding skole 2013 med følgende overordnede prioriteringer 
for perioden:



7. Styrke den skolebaserte kompetanseutviklingen gjennom følgende:
a. Være «tett på» skolene bl. a gjennom årlige styringsdialogmøter.
b. Felles kurs og samlinger. 
c. Felles fagdag. 
d. Lederutvikling og skolering.

8. Styrke fokus på tilpasset opplæring for alle elever gjennom fortsatt systemisk og 
tverrfaglig samarbeid med kommunens PP tjeneste.  

9. Styrke tilpasset opplæring og grunnopplæringen gjennom å øke lærertettheten på 
småtrinnet.

10. Følge opp Ungdomstrinnsatsningens målsetting om «mer variert, praktisk og relevant 
opplæring» bl.a gjennom å delta i nasjonal satsning på skolebasert utvikling og 
kompetanseheving innen klasseledelse, lesing, regning og skriving.

11. Styrke fokuset på systematisk analyse- og vurderingsarbeid på alle nivåer i skolen; 
skoleeier, skoleledelse, lærer, b.la gjennom innføring av følgende felles digitale system  

a. VOKAL – som på sikt vil gi en samlet oversikt over elevenes resultater. 
b. Lesing – SOL - Systematisk Observasjon av Lesing

12. Frigi rektors tid til å utøve aktiv pedagogisk ledelse gjennom å øke den merkantile 
ressursen ved skolene.

Tiltakene må nærmere kostnadsberegnes, og ses i sammenheng med Økonomiplan 2014-18. 
Tidspunkt for iverksetting vurderes i forhold til Fagavdeling skoles vedtatte budsjettramme.

Oversendelsesforslag oversendes rådmannen. 

PS 6/14 Midlertidige undervisningslokaler Hanøy skole og 
Kleppestø barneskole

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Fagsjef skole Åge R. Rosnes møtte.
Fagsjef teknisk Ivar Ådlandsvik møtte.

Tore-Christian Gjelsvik (AP) foreslo:
Det settes opp brakker ved Hanøy skole og Kleppestø barneskole i påvente av skoleutbygging

Avstemming:

Tore-Christian Gjelsviks forslag: For 14 st. (10AP, 2SV, 2DEM) 

Innstilling: For 21 st. (11H, 6FrP, 2KrF, 2V) 

Vedtak:

1 Kleppestø barneskole løser utfordringen med manglende klasserom for skoleåret 2014-
15 ved å omgjøre biblioteket til midlertidig klasserom

2 For skoleårene 2015-17 vil det være aktuelt å leie lokaler utenfor skolen.
3 Kleppestø barneskole skal etter prioritering og økonomiplan være ferdig utbygget i 

2017.
4 Hanøy skole løser utfordringen med manglende klasserom for skoleårene 2014-16 ved 

å omgjøre den gamle «SFO-avdelingen» til midlertidig klasserom.
5 For skoleårene 2016-18 er det aktuelt med leie av Hanøy samfunnshus.
6 En forutsetning for disse midlertidige løsningene er at Hanøy skole står ferdig utbygget 

i 2018 i samsvar med arealnormen for B350-skole (se skolebruksplan og økonomiplan 
2014-17)



7 Formannskapet er tilfreds med at det unngås merkostnader vedrørende midlertidige 
paviljonger. 
Formannskapet ber administrasjonen se på om mulig å forsere utbyggingen av 
Kleppestø og Hanøy skole med et år ved at man da unngår å leie midlertidige 
løsninger med et år.

PS 7/14 Handlingsplan for integrering av flyktninger 2014 - 2016

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Fagsjef barn og familie Torgeir Sæter møtte.
Teamleder flyktning tjenesten Therese Hope møtte. 

Innstilling: 
Kommunestyret vedtar handlingsplan for integrering av flyktninger 2014 – 2016, med slik 
endring: På side 26, linje 2 i handlingsplanen rettes det til: “Vurderer å styrke det årlige 
budsjettet.” Mål og tiltaksplan iverksettes for perioden 2014-2016.

Kommunestyret ønsker mer fokus på samarbeid med bedrifter på Askøy i integreringen av 
flyktninger.
Flyktningetjenesten tar kontakt med Askøy næringslivsforening for innspill.

Marit Helen Leirheim (V) foreslo følgende oversendelsesforslag til rådmannen:
Oversendelsesforslag til rådmannen om at han legger frem ny sak om at Askøy kommune skal 
ta i mot flere flyktninger for de kommende år. 

Avstemming:

Innstilling: Enstemmig.

Marit Helen Leirheims oversendelsesforslag oversendes rådmannen: Enstemmig. 

Vedtak:

Kommunestyret vedtar handlingsplan for integrering av flyktninger 2014 – 2016, med slik 
endring: På side 26, linje 2 i handlingsplanen rettes det til: “Vurderer å styrke det årlige 
budsjettet.” Mål og tiltaksplan iverksettes for perioden 2014-2016.

Kommunestyret ønsker mer fokus på samarbeid med bedrifter på Askøy i integreringen av 
flyktninger.
Flyktningetjenesten tar kontakt med Askøy næringslivsforening for innspill.

Oversendelsesforslag oversendes rådmannen. 

PS 8/14 Innbyggerinitiativ fra Interessegruppen FV 562 Juvik-
Ravnanger - alternativ trasé

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Stine Soltvedt (AP), Nina H O Fauskanger (AP), Torill Hauge (AP) og Nina Jarlind (H), Lasse 
Solberg (H) og rådmann Odd Magne Utkilen ba kommunestyret vurdere deres habilitet og 
fratrådte. =30  



Kommunalsjef Marit Rinnan, tiltrådte som rådmann. 

I hht Fvl § 8 2. ledd drøftet Kommunestyret habilitetsspørsmålet.

Kommunestyrets konklusjon, Askøyveiene AS:
Kommunestyret vurderte enstemmig at Askøyveiene AS er å anse som part i saken. 
Kommunestyremedlemmene Nina Jarlind (H), Nina Fauskanger (AP) og Torill Hauge (AP)
vurdert inhabil hht. fvl § 6 første ledd, bokstav e. 

Ivar Bergesen (AP) og Djavit Hisenaj (AP) tiltrådte. = 32

Kommunestyrets konklusjon, Bompengeselskapet:
Kommunestyret vurderte enstemmig at Bompengeselskapet ikke er part i saken i hht. fvl. § 6 
første ledd. Kommunestyremedlemmer anses dermed som habil. 

Kommunalsjef Marit Rinnan fratrådte som rådmann.

Rådmann Odd Magne Utkilen, Lasse Solberg (H) og Stine Soltvedt tiltrådte= 34

Fagsjef areal og samfunn Knut Natlandsmyr møtte. 

Roald Steinseide (FrP) fremmet slikt fellesforslag fra FrP, H, AP, KrF og SV, 
innstilling pkt 1, nytt pkt. 2:
1. Igangsatt planarbeid for Plan 236 Fv 562 Juvik – Ravnanger fortsettes. 
2. Innbyggerinitiativet oversendes Statens veg vesen for uttale. Her må det fremkomme om 
alternativet er gjennomførbart og et kostnadsoverslag over forslaget. Etter dette foreligger 
fremmes forslaget som sak for UTM.
Saken gis høy prioritet. 

Arild Raftevoll (V) foreslo:
1. Igangsatt planarbeid for Plan 236 Fv 562 Juvik Ravnanger settes på hold og forslaget i 
innbyggerinitiativet fra interessegruppen FV 562 Juvik – Ravnanger utredes som alternativ 
trasè.
2. Det startes opp arbeid med kommuneplan/kommunedelplan for å utrede nytt 
hovedvegsystem over Askøy.

Arild Raftevoll (V) foreslo følgende:
Venstre ber om at dersom pkt. 2 faller under avstemming, fremmer Venstre pkt. 2 som 
oversendelsesforslag til rådmannen. 

Jann Atle Jensen (DEM) foreslo:
Planområdet for Plan 236 FV 562 Juvik – Ravnanger utvides til å omfatte innkommet forslag til 
en alternativ trase. Endringen kunngjøres og varsles i hht pbl. § 12-8. Den alternative traseen 
utredes likestilt med foreliggende planforslag. Det utarbeides en konsekvensutredning der 
samfunnsmessige fordeler og ulemper sammenlignes for alle alternativer. Spesielt vektlegges 
ulemper og kostnader forbundet med å utvide en veg der trafikken må foregå uhindret.

Avstemming:

Jann Atle Jensens forslag: For: 2st. (2 DEM)
Mot: 32 st.

Arild Raftevolls forslag pkt. 1: For: 4st. (2V, 2 DEM)
Mot: 30st.

Arild Raftevolls forslag pkt. 2: For: 4 st. (2V, 2 DEM)
Mot: 30st.



Arild Raftevolls oversendelsesforslag oversendes rådmannen: Enstemmig.

Fellesforslag fra FrP, H, AP, KrF og SV, pkt. 1: Enstemmig.

Fellesforslag fra FrP, H, AP, KrF og SV, pkt. 2: Enstemmig.

Vedtak:

1. Igangsatt planarbeid for Plan 236 Fv 562 Juvik – Ravnanger fortsettes. 
2. Innbyggerinitiativet oversendes Statens veg vesen for uttale. Her må det fremkomme om 
alternativet er gjennomførbart og et kostnadsoverslag over forslaget. Etter dette foreligger 
fremmes forslaget som sak for UTM.
Saken gis høy prioritet. 

Venstres oversendelsesforslag oversendes rådmannen. 

Ivar Bergesen (AP) og Djavit Hisenaj (AP) fratrådte.Nina Jarlind (H), Nina Fauskanger (AP) og 
Torill Hauge (AP) tiltrådte.=35

PS 9/14 Fritak fra politiske verv - Ida Leirheim Fagerli.

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Arild Raftevoll (V) foreslo: 
Ida Leirheim Fagerli (V) fritas fra sine politiske verv i Askøy kommune, grunnet flytting fra 
kommunen.
Dersom hun flytter tilbake til kommunen i inneværende periode, skal hun gjeninntre i vervene.

Som ny 1. vara til UTM liste d velges: Eirik N. Christensen (V) (nåværende nr. 3 på UTM sin 
varaliste). 

Avstemming:

Arild Raftevolls forslag: Enstemmig.

Vedtak:

Ida Leirheim Fagerli (V) fritas fra sine politiske verv i Askøy kommune, grunnet flytting fra 
kommunen.
Dersom hun flytter tilbake til kommunen i inneværende periode, skal hun gjeninntre i vervene.

Som ny 1. vara til UTM liste d velges: Eirik N. Christensen (V)



PS 10/14 Fritak fra politisk verv - Forliksrådet - Arnt Erik 
Gangås

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Stig Abrahamsen (FrP) foreslo:
Arnt Erik Gangås (Frp)fritas, i hht. Søknad , fra sitt verv som medlem til Forliksrådet.
Som ny representant oppnevnes: Vigleik Tellnes (FrP). 

Avstemming:

Stig Abrahamsens forslag: For: 33st.
Mot: 2 st. (2 DEM)

Valg av representant: Enstemmig. 

Vedtak:

Arnt Erik Gangås (Frp)fritas, i hht. Søknad , fra sitt verv som medlem til Forliksrådet.
Som ny representant oppnevnes: Vigleik Tellnes (FrP). 

PS 11/14 Fritak fra  verv  -  Flerkulturelt råd - Yan Hai Solli

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Avstemming:

Innstilling: Enstemmig.

Vedtak:

Yan Hai Solli fritas, grunnet arbeidsmessige forhold, sitt verv som vara til Flerkulturelt råd.

PS 12/14 Interpellasjon v/Silje Guleng (SV)- KS sin 
lokaldemokratiundersøkelse 2014

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Nina H.O Fauskanger (AP) permittert=34

Ordfører Siv Høgtun (H) ga svar i møtet. 

Ordfører Siv Høgtun (H) foreslo:
Interpellasjonen oversendes Formannskapets møte 4. februar 2014. 

Avstemming:

Ordfører Siv Høgtuns forslag: Enstemmig.

Vedtak:

Interpellasjonen oversendes Formannskapets møte 4. februar 2014. 



PS 13/14 Interpellasjon v/Per Midtøy (Dem) - Radon i 
kommunens utleieboliger

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Ordfører Siv Høgtun (H) ga svar i møtet.

Per Midtøy (DEM) foreslo: 
Interpellasjon med svar oversendes UOL for oppfølging. Resultat meldes kommunestyret. 

Avstemming:

Per Midtøys forslag: Enstemmig.

Vedtak:

Interpellasjon med svar oversendes UOL for oppfølging. Resultat meldes kommunestyret. 

PS 14/14 Interpellasjon v/Per Midtøy (DEM) - Beredskapskai -
ny lokalisering

Møtebehandling i Kommunestyret - 30.01.2014

Ordfører Siv Høgtun (H) ga svar i møtet. 

Per Midtøy (DEM) foreslo:
Interpellasjon med svar følger sak områdeplan Kleppestø.

Avstemming:

Per Midtøys forslag: Enstemmig. 

Vedtak:

Interpellasjon med svar følger sak områdeplan Kleppestø.


